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Het is een mooi jaar geweest met leuke festiviteiten en weer een groei qua leden. Eerst gaan we 
de evenementen bij langs. Daarna komen kort de ontwikkelingen binnen de vereniging aan de orde. 
 
Algemene ledenvergaderingen 
Op 19 april hadden we Marco Kraal op bezoek bij onze ALV. Jammer dat deze bijzonder gast niet 
zo veel extra publiek trok als wij hadden verwacht, maar dat had waarschijnlijk met het 
prachtige (vis)weer te maken. Marco vertelde op enthousiaste wijze, zoals we gewend zijn van 
hem van Vis TV, over allerhande facetten van onze geliefde sport. We zagen prachtige foto’s van 
snoeken, snoekbaarzen, karpers, baarzen, windes, voorns, zeelten en mindere bekende maar niet 
minder prachtige vissen zoals de barbeel en de kroeskarper. Tevens liet hij mooie visstekken 
zien. Soms zelfs zonder vis, maar met de vermakelijke verhalen van Marco misten we op zulke 
momenten de vis op het plaatje niet. We kregen heel wat tips en hij benadrukte ook hoe 
bijzonder onze mooie provincie is. Al met al een zeer geslaagde avond. De nadruk lag dan ook op 
Marco’s verhaal, hij liep “iets” uit, maar daar had niemand in de zaal moeite mee. Later op de 
avond stond ook nog de gebruikelijke verloting op het programma. 
 
Op de ALV van 16 november liet Hans Boersma een film over vissen in IJsland zien. In die film  
werden met speciale camera’s ook beelden onder water getoond. We zagen wolfsvissen en 
kabeljauwen naar de prooi schieten of er een heel eind achteraan zwemmen. Heel mooi om te 
zien! 
 
Vislessen op basisscholen: de 1000ste leerling 
Peter Bodenstaff is binnen onze vereniging al een tijdje actief met het geven van vislessen op 
basisscholen en andere instellingen. Van de scholen krijgen we positieve reacties terug. Heel 
mooi! Zo kunnen we de jeugd enthousiast maken en leren hoe we op een nette manier behoren te 
vissen! Daarbij kan het jullie niet zijn ontgaan dat vismeester Peter Bodenstaff in Drachten aan 
de 1000ste leerling visles heeft gegeven. Zelfs Ed Stoop, de andere Vis-TV-man, kwam langs om 
bij dit bijzondere moment stil te staan. Prachtig werk die vislessen! Altijd mooi meegenomen als 
promotie van de hengelsport, maar hoofddoel blijft natuurlijk het leren omgaan met vissen, aas 
en hengels. Wat ons betreft gaan we in ieder geval al weer richting de 2000ste leerling! 
 
Uitzetten zeelten 
Op zaterdag 12 november was het dan zover. Een medewerker van het viskweekcentrum 
Valkenswaard kwam langs met onze zeelten, zodat wij deze mooie vissen op verschillende plekken 
konden uitzetten. Er is gekozen voor de zeelt omdat deze vis goed past bij het watertype van de 
wateren waar de vissen in worden uitgezet. Deze zijn namelijk voor een groot deel 
natuurvriendelijk ingericht met flauwe oevertaluds wat vaak resulteert in plantenrijke oevers. 
Deze plantenrijke oevers bieden kansen voor de zeelt (en ook snoek), die van plantenrijk water 
houdt.  
 
De mooie vissen zijn uitgezet in bedrijvenpark A7-Noord, de Bouwen en de Wiken. De mooie 
zeelten die gemiddeld zo’n 25 cm groot waren, voelden zich al snel thuis in hun nieuwe leefgebied 
en zwommen er snel vandoor. Prachtige vissen! Volgens de medewerker van het viskweekcentrum 
is de overlevingskans onder normale omstandigheden zo’n 75%. Kortom, voor de liefhebber van 
zeelt weer een mooie visstek erbij! In de grote tanks op de vrachtwagen zwommen niet alleen 
zeelten. Er waren ook een aantal dwergmeervallen, baarzen, karpers, possen, giebels en voorns 
aanwezig. Erg leuk voor alle toeschouwers om te zien. Totaal zijn er zo’n 1000 zeelten uitgezet. 
In mei 2012 doen we deze locaties weer aan. Dan worden er snoeken uitgezet. 



Wedstrijden 
Andere activiteiten die we hierbij noemen, maar die zeker net zo belangrijk zijn, zijn het 
uitzetten van spiegelkarpers in ons visgebied en de deelname aan verschillende wedstrijden. 
 
Ontwikkelingen bestuur 
We hebben nog steeds een driekoppig bestuur met Siebe Huizenga (voorzitter), Wybe Huizenga 
(penningmeester) en Date de Vries (algemeen bestuurslid). De functie secretaris is nog vacant. 
We houden de vereniging draaiende met z’n drieën, maar op korte termijn zou aanvulling van een 
secretaris meer dan gewenst zijn. Vooral de ledenadministratie kost heel veel tijd. 
 
Ontwikkelingen leden 
De eindstand qua ledenaantal op 31 december 2011 was: XXXX leden. We zijn ten opzichte van 
de XXXX leden vorig jaar met een kleine XXX leden gegroeid! Een goede ontwikkeling voor onze 
vereniging. We mogen ons met trots nog steeds de grootste vereniging van Drachten noemen! 
Daarbij is het interessant om te melden dat het aantal jeugdleden is toegenomen met XX leden 
tot XXX jeugdleden. Dat is een nog betere ontwikkeling, want de jeugd vormt de nieuwe 
sportvisgeneratie.  
 
Vooruitblik 
 
We hopen zo het komende jaar te mogen doorgroeien en voor de vereniging de volgende zaken te 
organiseren: 
 

- twee algemene ledenvergaderingen 
- viswedstrijden voor de jeugd; 
- promotie: websites (eigen website, Drachtenwiljemeemaken, Drachtster Courant, 

Wâldnet, Hengelsportfederatie) en bladen; 
- vislessen; 
- uitzetten van snoeken op verschillende plekken in Drachten. 

 
Daarnaast willen we een enquête houden onder onze leden en meedraaien in de klankbordgroep 
van het gemeentelijk waterplan Smallingerland. Verder hopen we in 2012 ons bestuur te 
versterken. We maken er wederom een mooi jaar van! 


